
Protokół Nr. XIV/2016

Z posiedzenia Rady Osiedla Golęcino Gocław

z dnia 04.10.2016

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Rady Osiedla Golęcino - Gocław oraz zaproszeni goście wg
listy obecności, stanowiących załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Osiedla wg następującego porządku obrad:

1. Rozpoczęcie zebrania przez Przewodniczącą. Stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

3. Udział w posiedzeniu przedstawicieli Straży Miejskiej. 

4. Omówienie wydatków do końca roku 2016.

5. Uchwały nr  XXVII 2016r. i XXVIII 2016r. dotyczące zmiany planu wydatków RO.

6. Udział Pani Cyrak w posiedzeniu RO.

7. Wolne wnioski.

PRZEBIEG OBRAD

Ad 1.

Powitanie przez przewodniczącą zebranych i stwierdzenie quorum.

Ad 2.

Odczytanie i przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Ad 3.

Na  Posiedzeniu  obecni  byli  przedstawiciele  Straży  Miejskiej  Panowie   Korkus  Marcin  
i Mazurek Mariusz, poruszony został temat bezpieczeństwa na ulicach naszej dzielnicy.  RO został
poinformowana o funkcjonowaniu strony internetowej mającej na celu monitorowanie zagrożeń tzw.
„Mapa Zagrożeń”.



Ad 4. 

Na posiedzeniu zostały omówione wydatki jakie musi ponieść RO do końca bieżącego roku,
tj. zakup materiałów biurowych, organizowane imprezy osiedlowe.

Ad 5.

Podjęto uchwały nr  XXVII 2016r. i XXVIII 2016r. dotyczące zmiany planu wydatków RO
Golęcino – Gocław. Wynika to z tego iż bieżące wydatki RO wynikające z działań podejmowanych na
rzecz mieszkańców wymagają wprowadzenia zmian w planie wydatków 2016r. RO .

Głosowało 9 radnych:

 za było 9 radnych

 przeciw było 0 radnych

 wstrzymało się 0 radnych

Ad 6.

Pani  Cyrak  mieszkaniec  dzielnicy  Golęcino  –  Gocław  zwróciła  się  do  RO  z  prośbą  
o  zaopiniowanie  wniosku o  postawienie  garażu  blaszanego przy ul.  Lipowej  13.  Została  wydana
pozytywna opinia, za którą głosowało 9: radnych za było - 9, przeciw był - 0, wstrzymało się - 0. 

Ad 7.

Radny Andrzej Gunia w wolnych wnioskach zwrócił się do RO o wystosowanie pisma do
Dyrekcji  Szkoły  Podstawowej  nr  14  z  prośbą  o  udostępnienie  stołu  do  tenisa  stołowego  wraz  
z pomieszczeniem dwa razy w tygodniu.

Sylwia Piekart Iwona Pomaska

Protokołował: Przewodniczący RO


